
Till Politikerna i Stockholms Stadshus ABs styrelse! 

 
Hyresrätten behövs också i förorten! 

Under förra mandatperioden ombildades 22.000 hyresrätter i 

Stockholm. En majoritet av dessa ombildningar ägde rum i 

förortsområden där det redan idag finns en blandning av olika 

boendeformer – bostadsrätter, villor och hyresrätter. Genom 

ombildningarna riskerar den befintliga bladningen i dessa 

förortsområden att förvandlas till ett ensidigt utbud av 

bostadsrätter och villor.  

 

Ytterstads- och bostadsborgarrådet Joakim Larsson (M) har 

uttalat sig för att det skall finnas en blandning av olika 

upplåtelseformer i Stockholm. Vi delar Joakim Larssons 

uppfattning och vill därför, för att värna den befintliga 

blandningen av olika upplåtelseformer i Stockholms förorter, 

föreslå följande:  

 

- Stopp för vidare ombildning i hela närförorten.  

 

- Stopp för ombildning i områden där det redan idag finns en 

minoritet hyresrätter eller där fortsatt ombildning riskerar att 

utradera hyresrätten, exempelvis Östberga (12 % 

hyresrätter), Dalen, Enskedefältet och Gamla Enskede. 

 

- I områden där ombildning tillåts, krav på att minst 2/3 av 

hyresgästerna ställer sig bakom en intresseanmälan för att en 

värdering skall få genomföras.  

 

 

Hyresgäster från Nockebyhov, Enskede Gård, Östberga, Dalen, Kärrtorp, Västertorp, 

och Södermalm, inför Stockholms Stadshus ABs styrelsemöte den 18 oktober 2010 
 


